
 

 

 

Årsberetning kvina båtforening 2018 

 

Styret har i 2018 avholdt 2 styremøter 

I tillegg har det vært avholdt et ekstraordinært årsmøte den 7.Juli 

 

Styret har i løpet av året gjennomført flere møter med Helgeland Sparebank, 

Øijord&Aanes, Lurøy kommune, vegvesenet,  

 

2018 har vært et år med enormt mye arbeid. Året startet med en smell den 16.Januar 

Første salve blir sprengt i steinuttak i svingen. Den 10 februar startet rivning av kaia, 

som i 1960 ble bygd av Kaurin etter at gammel kai ble revet og bygd opp igjen. Nå 

skal den erstattes med en ny molo. 

 

Rivning av kai pågår frem til påsken. Montering av brygger startet opp den 27.april, 

og pågår helt til begynnelsen av juli. Betongbrygge ankommer og forankres 13.juni. 

2.juli er det befaring med entreprenør, da de anser seg ferdige med oppdraget.  

 

Ekstraordinært årsmøte den 7.Juli der blant annet båtplasser blir trukket og tildelt. 

 

Arbeidet som er utført ser veldig bra ut, og entreprenør avslutter steinbrudd. 

14.juli klokken 01.00 ankommer bulkbåten «Nidarø» havna med 1000 tonn grus som 

skal benyttes til dekke. Den hadde ingen problem med å komme seg innerst i havna 

og levere grus.  

17.juli ble de ferdig monterte bryggene flyttet fra grønnesvika og inn i havna. 

Samtidig ble septiktank gravd ned til fremtidig foreningshus. Nå starter jobben med 

å montere alle utriggerne og fortøyningsbommer. 4.august er brygge 1 ferdig. 

17.august er brygge 2 ferdig. 

 

24.august starter operasjon flytting av «Ulrikkes» fra Stokkvågen til Kvina. Kvina 

båtforening har fått overta den gamle kafeen i Stokkvågen vederlagsfritt mot 

fjerning. Tusen takk til Johnny Selnes! Den 26.august er «Ulrikkes» på plass i Kvina 

havn og vil få nytt liv som foreningshus.  
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